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Betreft: Schriftelijke vragen SP inzake RIB Sociaal Domein april 2022 

Geacht college, beste wethouder Bastiaans, 
 
In de raadsinformatiebrief van 13 april 2022 “Maandelijkse RIB Sociaal Domein april 2022” schrijft u 

over het onderwerp Actualiteit Duurzaam Sociaal Domein (DSD) het volgende:  

“Het programma DSD is inmiddels driekwart jaar onderweg. Hoog tijd om eens te reflecteren. Hoe 

loopt het, waar staan we en wat gebeurt er in de wereld om ons heen?  

Voorop staat dat er door veel medewerkers hard gewerkt wordt aan de realisatie van het brede pallet 

aan acties die voortvloeien uit het Uitvoeringsplan DSD. Dat gaat van doelen tot dashboards, van 

strategieën tot prestatie indicatoren en van methodieken tot applicaties. Nu we daarmee een tijdje 

aan de slag zijn, ontstaat een scherper beeld van alle afhankelijkheden en de ontwikkelingen waarbij 

aansluiting noodzakelijk is.  

Zo zijn bijvoorbeeld de acties binnen de programmalijn Systemen sterk afhankelijk van de prioritering 

van de centrale I&A-kalender. Vanuit de programmalijn Sturingsinformatie zal de verbinding worden 

gezocht met de informatiebehoefte van nieuwe raad en college. En de programmalijnen Organisatie 

en Bemensing & Cultuur vragen afstemming met de gemeente brede organisatieontwikkeling. Op 

basis van deze inzichten is de oorspronkelijke mijlpalenplanning uit het Uitvoeringsplan herijkt. Het 

merendeel van de mijlpalen blijft gehandhaafd, een aantal verschuift binnen de programmatermijn. 

Een nieuwe versie van de routekaart maakt dit visueel. Hier wordt u tijdens de domeinbijeenkomst 

Sociaal op 13 april aanstaande nader over geïnformeerd in het kader van het inwerkprogramma van 

de nieuwe raad. En ondertussen gaat het werk uiteraard gewoon door.” 

Naar aanleiding hiervan wil de fractie van de SP graag reageren en u een paar vragen stellen.  

1. We hebben de bovenstaande passage in de RIB Sociaal Domein van 13 april gelezen en moeten 

bekennen dat we echt moeite moesten doen om het betoog te volgen en te begrijpen wat er 

allemaal geschreven stond. We lazen het vervolgens nog een paar keer en kwamen toen tot de 

conclusie dat dit de boodschap was:   

We werken heel hard. We hadden een planning en die halen we niet. Omdat er blijkbaar veel 

dingen samenhangen en van elkaar afhankelijk zijn (is dit een nieuwe ontdekking?) en niet lopen 

zoals ze bedacht waren.  



 
 
 

Hebben we het zo goed samengevat?  

2. Door het in uw RIB zo omzichtig en ingewikkeld te formuleren maakt u het de raad moeilijker dan 

nodig is om de zaak te volgen en er iets van te vinden. Wij zouden eenvoud toejuichen.  

Waarom pakt u het op deze manier aan?  

Beseft u dat hierdoor veel mensen niet meer begrijpen wat u schrijft?  

Wat komt er terecht van de doelen die het college heeft om transparant te zijn en om voor 

iedereen begrijpelijke taal te schrijven? 

 

3. Wat ons echter meer zorgen geeft is dat er in de RIB niet wordt benoemd of sterker nog, wordt 

verantwoord, wat de consequenties zijn van het uitlopen van de diverse projecten en 

deelprojecten.  

Wat betekenen deze mededelingen voor de mensen, voor de inwoners van de stad die 

afhankelijk zijn van de nagestreefde verbeteringen binnen het Sociale Domein? Wij denken dat 

dit het belangrijkste punt zou moeten zijn van uw rapportage. Kunt u dit voor ons in begrijpelijke 

taal ook op papier zetten? 

 
Met vriendelijke groet, 
 
Jack van Gelooven 
Fractievoorzitter SP 
 
 


